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1. Referent: Lars  Dir. Eskil 
2. Mail fra Otto Mønsted om Otto-festivalen 

Otto Mønsteds festudvalg har spurgt om de må holde fest. Vi mener ikke, at vi har 
kompetence til at give en sådan tilladelse. Men tak for henvendelsen, vi sætter pris på den. 
Vi håber, at de må få en god fest. Eskil skriver og sender til Lars før, vi svarer OMK 
 
E-mail adresser og kontakt nr til alle rundsendes (holdes internt) 

3. Administrationsaftale 
Papirerne kom ret sent og derfor sagde vores bestyrelsesmedlemmer nej til at skrive under 
før end, de havde haft tid til at gennemgå det nye tilbud og sammenligne med den gamle 
administrationsaftale.  
Vores bestyrelsesmedlemmer vil tage kontakt til andre selvejende institutioner under fsb for 
at tale sammen om deres oplevelser med fsb og danne en fælles front.  
Nina havde fået at vide, at vi kan blive skrevet op på den interne venteliste, Lars kunne 
informere om, at det kunne vi tidligere, men da vi er selvejende må fsb ikke det og 
ophævede muligheden for år tilbage. Så her var et eksempel på problemet med, at fsb har 
nedlagt specialist afdelingen for kollegierne og selvejende, og de er blevet generalister. 
Ønske om, at specialist-afdeling blev genoprettet igen.  
 
Studiedokumentationsprocessen gik for langsomt, da det først er her et halvt år efter.  
 
Indstillingskriterier blev diskuteret og vi aftalte, at vi aftaler et møde med KKIK. Astrid 
aftaler med KKIK senere i år. 

4. Poser, Eirikur spørger Leif om det er muligt, at få poser med lukkesnor. 
5. Solbakken dot et eller andet, eller ønske om intranet via solbakken.dk, vi vil tage det med til 

budgettet, at vi vil have en professionel løsning på intranet. Vi er uafklaret om, hvorvidt 
referaterne skal være offentlige.  
 
 

6. Eventuel 



Ønske om plantegning og mappe med informationer i hver enkel lejlighed eller i hver lejlighed.  
Ønske om, at BBM-referater fik beslutninger om ændringer i reglerne tydeligere. 
 
Varmefordelingsregnskab, da vi ikke har modtaget generelle henvendelser om 
varmefordelingsregnskabet finder vi ikke, at det er økonomisk ansvarligt at igangsætte en 
omkostningsfuld omberegning. Vi vil undersøge reglerne for at få klarhed om, hvorvidt enkelt 
beboere kan kræve omberegning. Kristian undersøger sagen. 
 
Nye tanker om bygningen 
 
Barnevognscontainer 
 
Lave dagsorden til næste gang ved afslutningen af næste møde 
 
Astrid laver en doodle 


